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 דיון והחלטות: 

ביקשה להגיע  (,שאינה גרה במושב כבר שנים רבות ומשכירה את ביתה) צביה רובינשטיין .1

עלות את הפגיעה באיכות החיים שלהם, עקב הצבת עגלת הקפה  ללישיבת הועד המקומי, 

מכך. גם בלילות   במתחם בית העם. לדבריה, שעות הפתיחה, הינן עד עשר בלילה ויותר

גורמת לקושי  -סובלים מרעש האנשים שיושבים במקום. המוזיקה וכריזות העובדים

הימצאות בתוך הבית עצמו. השולחנות מוצבים סמוך לביתם ואף היו מקרים בהם ישבו על 

דשא ביתם, לקוחות העגלה. בימי שישי וחגים, עומס בלתי רגיל של מכוניות, חוסמות את  

 וחוסמים לעיתים את אפשרות הורדת הילדים בתחנת ההסעה הסמוכה.   הכניסה לביתם

 ם(.על פי פרסומי) –וגיבושי חברה  מתקיימים במקום, אירועיםדבריה, ל

 הגיע לידיעתם שמתכוונים להפוך את המקום גם למסעדה ועוד. 

 אין כל קשר לתוכניות של האגודה.  עד המקומיולוהובהר לצביה, ש

)לא מבקשים לסגור את העגלה אבל  המטרד בלתי נסבל ומבקשים לדאוג להפסקתו

 (., הפסקת המוסיקה ואירועיםלהגביל את הפעילות שלה

מאחר וידוע להם, שהוועדים עומדים לחדש הסכם עם שושה, מבקשים לקבל את טיוטת  

 ההסכם, לפני חתימה. 

, הציגה את הקושי והסבל שלהם מהמוזיקה והכריזות שממש חודרות לביתם. יעל קונאש

כנראה שיש בעיה לסגור חלונות. היא אינה יכולה לשבת בגינה ואף בבית, נאלצת  

אקוסטית, שגם עם המוסיקה לא נשמעת בעוצמה במתחם העגלה, אצלה בבית זה נשמע 

 לכל אורך היום.

, בחלק החנייה בטיפול האגודה האגודה תעביר טיוטת הסכם חדש לועד המקומי.: החלטה 

יש להעביר את הרמקולים לכיוון   –הצפוני מאחורי משקים קראוס ודנציגר. מוסיקה 

 מערב.
 

בצידי , ולא שתי בקשות להצבת ספסלים בבית הקברות, סמוך לקבריםלועד הועברו  .2

 . הועברה ע"י משפחת שוב הדמייה, יורם יפה מבקש סמוך לקבר בנו. שביליםה



על  . כמו כן,הבקשות מאושרות, כל עוד לא מפריעות למעברים בין הקברים החלטה:

, ייתכן וייאלצו לשנות 120בקשים להעביר הצהרה שידוע להם שבמידת הצורך / עד המ

 הצבת הספסל. את מיקום

עלות לקבר    -ההצעה הנמוכה ביותר הצעות מחיר,  3התקבלו  –  הגדלת תשתית הקבורה .3

 קבר. עמי יפנה לקבלת הצעה נוספת. ₪ ל 680

חברי הועד מבקשים   ,תרבותבסעיף . 2024לא הושלם תקציב  עדיין - 2024תקציב   .4

ם אחרים לשם הגדלת תקציב  צריך עדיין להפחית בסעיפיאלף ₪ ולא פחות.  55להפחית ל

 הביטחון. 

   –שונות  .5

סמוך   הצפהתוך ציון שהייתה   –התקבלו חשבוניות דצמבר ינואר   –בנושא ביוב  •

בה מצוי מד הספיקה. לטענת פלגי השרון, ההצפה גרמה לתקלה במד ולכן   לבריכה

קובעים את החיוב על פי צריכה גבוהה שנקראה במקום. מאחר וההתנהלות מולם,  

בלתי אפשרית, עורב עו"ד שפירא, להוצאה מכתב הבהרה והתראה. אנחנו לא  

מתכוונים לשלם על פי צריכה לא הגיונית במיוחד שההצפה קרתה בשטח כפר סבא, 

 . וע את הנ"לעל הרשות היה לטפל ולמנ 

לאחר הפגישה עם סגנית ראשת אגף חינוך, בנושא גן דקל, ובקשת המועצה   –גן דקל  •

 מהבשכירות המבנה ולאחר שהתגלה שלמבנה אין היתר, לא התקדלחייב את הועד 

קבלת טיוטת הסכם להסדרת העברת המבנה לועד. ההתנהלות היא קשה ומתסכלת.  

תה במקום, הבינה את  ינעשתה פנייה לורד, עוזרת האישית של אושרת לסיוע. ורד הי

 צרכי הועד המקומי ותנסה לסייע. 

הצעות  כנית, ו . הציגו את התלתנועה האבפגישה עם מתכננות תוכנית התקיימה   –עמי  •

, רחוב הזית/הדר, סמוך לעגלת קפה/בית העם –לגבי הסדרת מתחם בית הספר  

תתקיים פגישה נוספת עם   פתרונות מיתון תנועה ויצירת חניות לאורך רחוב שדרה.

 ה, להצגת התוכנית. עדותושבים שביקשו להצטרף לו

לאחר הצטיידות ראשונית של ציוד לשעות חירום, התקיימה פגישת צח"י והוחלט שיש  •

 אלף ₪.  10אושרה תוספת של   –לרכוש גנרטור חזק יותר ומסולר וציוד נוסף 

 .20:30, בשעה 19/3/24ם שלישי ה , יומועד לישיבת ועדת ביטחון •

 אלדד אלרון.  ,פרידה מחבר הועדמועד ל קביעת  •

כדאי לעלות  . מקומיהועד ה הסמכת –, פגישה עם אושרת 27/3/24ביום רביעי ה  •

ופינוי הפסולת במושב /   לטיפול המועצה הביובהעברת נושא בפניה את נושא גן דקל, 

 .'אגודה וכו

  לפינה , צריך להנגיש את הכניסה לגבי מועדון הפינה  פגישה עם יועץ הרישויהתקיימה  •

 חניית נכים. ו ומעבר לתוך המבנה

יש להזמין ניקיון באמצעות   –לקראת הפסח חצי שנה ללא חצרן, ללא ניקיון רחובות.  •

 רכב טיאוט. 

 

 

 
 


